

	Vi taler om at de føl der inviteret til Eliteskuet, ikke deres point. De får dem tilsendt såfremt de ikke deltager til eliteskuet.	
Evaluerings af fremvisningsbane for hopperne.	Det er gået godt med de 2 trekante. Obs-punkt -der kan være tvivl om 'trekantbanen' til skridt. Dette kan beskrives i kataloget. -fremviseren kan stå i vejen, hvis de står mellem trekante, hvor hesten skal krydse midten. -det har fungeret godt med at de var løse først, derefter mønstret i skridt og trav. Dette skrives i kataloget.	Camilla tilføjer det teksten i kataloget.
Medlemsmøde	Vi forsøger at afholde det d. 18.11 på hotel Medio. Mere om emner senere i ref.	Camilla tager kontakt.
Brev fra Kristina	[REDACTED]	
[REDACTED]	[REDACTED]	[REDACTED]
Emner til medlemsmøde	Taler om hvilke emner der kunne være relevante- herunder -Brugsprøver (køre / ride) -Hvor kan vi afholde det og under hvilke forhold. Det skal være en eksamineret berider / køremand. Der skal laves et oplæg og dette skal til dialog på medlemsmøde. Er det noget vi som avlsforbund skal tilbyde, eller er tiden løbet fra den. Der findes ikke længere et sted der tilrider, hvor vi kan få aflagt prøve. Skal vi reklamere mere for championatet..? Eller for SEGES én dagsprøve.	[REDACTED] Niels er tovholder.

	<p>[Redacted]</p> <p>Dialog om at indføre point med ,5 (7,5 f.eks.) og at vi fra 2024 ikke meddeler point på de hopper / føl der er udtaget. [Redacted]</p> <p>[Redacted]</p>	[Redacted]
Championat og DM	<p>Der er styr på det, og tilmeldingerne er begyndt at komme.</p> <p>[Redacted]</p>	
EVT: Næste bestyrelsesmøde	I forbindelse med medlemsmødet.	

Nyhedsbrev:

-Brug af hjelm. Det er fremover frivilligt.